

## CCMC 7808 建堂一期工程認獻

### Financial Pledge for CCMC 7808 Building Project Phase I

歡迎所有對神國事工有負擔的弟兄姐妹積極參與 CCMC 在 7808 Secluded Acres, Ape, NC 的建堂 (Welcome all who are moved to pledge financially toward God's Kingdom mission for CCMC church building project at 7808 Secluded Acres Rd, Apex, NC):

1. 經禱告，我/我們（家）願意為 7808 建堂在 2024 年 7 月 31 日前認獻現金\_\_\_\_\_美元。

After praying, I/We (the household) are willing to donate US\$\_\_\_\_\_ before 7/31/2024.

2. 經禱告，我/我們（家）願意為 7808 建堂在 2024 年 12 月 31 日前認獻現金\_\_\_\_\_美元。

After praying, I/We (the household) are willing to donate US\$\_\_\_\_\_ before 12/31/2024.

3. 經禱告，我/我們（家）願意為 7808 建堂貸款給教會現金\_\_\_\_\_美元

After praying, I/We (the household) can lend CCMC US\$\_\_\_\_\_ for 7808 building project.

貸款數額 Loan Amount: \_\_\_\_\_ 美元 US\$ (4% 年利率, 15 年期 Annual Interest Rate 4% for 15 years)

貸款數額 Loan Amount: \_\_\_\_\_ 美元 US\$ (3% 年利率, 5 年期 Annual Interest Rate 3% for 5 years)

4. 經過禱告，除常規奉獻外，我/我們（家）可以為 7808 建堂奉獻：\_\_\_\_\_年內  
\_\_\_\_\_美元/月。

After praying, other than the monthly tithing, I/We (the household) can give as offering to 7808 building project US\$\_\_\_\_\_ per month for \_\_\_\_\_ years.

所有認獻都將首先用於 CCMC 7808 建堂一期工程使用，結餘部分將用於 7808 建堂二期工程基金。

All the offering amount will first be used for CCMC 7808 building project Phase I, and any remaining balance will go into CCMC 7808 building project Phase II fund.

認獻者姓名(Name of the Giver/Offeror): \_\_\_\_\_

填寫日期(Date): \_\_\_\_\_